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FNP 287 Verzamelbesluit Op pagina 14 staat: Hogere verzekeringspremie 

2021.  De brandverzekering is opgezegd door de 
verzekeraar, hierdoor heeft een aanbesteding 
plaatsgevonden. De inschrijving hierop is 
geweest en geeft een 100% dekking, maar door 
de veranderende omstandigheden is er sprake 
van een uitzetting van de premie van € 97.000 
per jaar.   Nu weten we allemaal dat er 
problemen zijn met de brandverzekering van 
Thialf in verband met de zonnepanelen op het 
dak. Is deze nieuwe verzekering met hogere 
premie voor de verzekering van Thialf? Zo ja, 
waarom is de raad hier niet over geinformeerd? 
Zo nee, om welk(e) gemeentelijke pand(en) gaat 
het dan?

Is deze nieuwe verzekering met hogere 
premie voor de verzekering van Thialf?  
Nee  Zo ja, waarom is de raad hier niet 
over geïnformeerd?  N.v.t.   Zo nee, om 
welk(e) gemeentelijke pand(en) gaat 
het dan?  Alle gemeentelijke panden 
(o.a. Posthuis, klokkenstoelen en 
torens, molens, gebouwen eigen dienst, 
begraafplaatsen, muziekcentrum, 
wijkcentra, buitensport accommodaties, 
scholen, werf, gemalen), behalve het 
gemeentehuis. Het gemeentehuis is 
verzekerd op een andere polis.

FNP 302 Verzamelbesluit Thema samen met inwoners:  Foar dit jier stiet 
de gemeente garant foar de miste 
hieropbringsten fan Alliade yn MFG De 
Kompenije.  De Kompenije stelt sels dat yn 
gearwurking mei Accolade en de Gemeente de 
finansjele problemen foar dit jier oplost binne.  
Hoe binne de ferwachtingen foar de kommende 
jierren en wat bart der mei de akkommodaasje 
wannear der de kommende jierren reade sifers 
skreaun wurde?

De gemeente heeft een contractuele 
verplichting om voor 1 jaar de terugval 
in huur van de ruimte waar Alliade zat 
te vergoeden. Dat is de reden waarom 
deze post voor deze specifieke ruimten 
nu aangevraagd wordt.  Op dit moment 
kent de MFG de Kompenije een 
structureel exploitatietekort. Wanneer 
dit niet verbeterd kunnen ze begin 2022 
niet meer voldoen aan haar financiële 
verplichten. De stichting heeft tijd nodig 
om in samenspraak met andere 
stakeholders en participanten een lange 
termijn oplossing te construeren. De 
gemeente en ook Accolade hebben om 
die reden toegezegd om in het geval 
van mogelijke liquiditeitstekorten bij te 
springen door middel van het vooruit 



betalen van de huur en leegstand.   
Gezien de stappen en ontwikkelingen 
die in gang gezet zijn, heeft de stichting 
de verwachting dat de exploitatie 
structureel gaat verbeteren op korte en 
de langere termijn. Mede gezien de 
belangrijke functie die MFG de 
Kompenije in Jubbega heeft, 
ondersteund de gemeente waar 
mogelijk.


